
Referat Rotarty peismøte 31.10.2017 Medlemskomiteen 

Referat 
Peismøte i medlemskomiteen, 31. oktober 2017 hos Torstein  

Til stede: Torstein Sagen 

  Hans Johan Kjølsrød 

  Kaj Haagensen 

  Marit Foss 

Håkon Fæste 

  Hans Petter Harestad 

  Einar G Løken 

Ole Herman Nordby 

  Elin Røed 

Forfall:  Arne Johan Bu 

   

Referent: Elin Røed 

Sak 1: Orienteringer fra styret 

Elin refererte fra sist styremøte om følgende saker: 

- vedtekter og revitalisering av valgkomite 

- ønske om å spisse arbeidet i komiteene 

- opplegget angående program for våren 2018 

 

Sak 2: Møteprogram 2018 

Programkomiteen har satt opp forslag for program bl a basert på tidligere forslag. Vår komite har fått 

ansvar for: 

16. januar: Kirkens bymisjon i Holmestrand. Elin spør Bente Charlotte Gausen 

20. februar: Sikkerhet for vannforsyning. Ole Herman har spurt Vidar Ullenrød, styreleder i VIV 

17. april: Vestfolds matspesialiteter som har blitt stor, eks Grøstad, Vestfoldsalat, Gårdsand, 

Smakskalv eller lignende. Hans Johan eller Elin spør. 

5. juni: NHO-direktør Kristin Saga. Marit spør. 

Dersom dagen ikke passer er det mulig å bytte med hverandre eller andre komiteer. Elin sender 

foreløpig oversikt med referatet. Kaj har forslag om tema «Kosovo i dag» ved Vlora Haxhimehmedi. 

Dersom dette er aktuelt, spør vi om andre komiteer om vi kan ha dette på en av de ledige datoene. 

Vedtak: 

Følgende foredragsholdere følges opp: 

Ole Herman spør Vidar Ullenrød om 16.01 eller 20.02 passer og gir Elin beskjed. 

Elin spør Kirkens Bymisjon på den ledige datoen. Hører om det er aktuelt å ha møtet i deres kafe og 

dermed kjøpe kaffe m.m. for å støtte dem. 

Hans Johan spør en av matbedriftene om 17.04. Foredrag på hotellet siden det er lagt opp til 

bedriftsbesøk i Horten uka etter. 

Marit spør Kristin Saga om 05.06. 

Kaj spør Vlora dersom det er aktuelt. 

Alle gir Elin tilbakemelding fortløpende. 

  

Sak 3: Medlemsrekruttering 

Status:  

Reflektanter høst 2017, forventet opptak desember: 
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• Jan Stellef Rønningen 

• Hans Otto Schjerven (Svein Otto) 

• Linda Blakstad (Marit) 

 

Martin Sagen er godkjent og Torstein snakker med han så vi får avklart om han er aktuell i vinter. 

Disse er godkjent, er positive, men er ikke aktuelle før neste år: 

• Marit Sælid, økonom/bank (Jan-Arne) 

• Svein Olav Munthe (Magne), 55 år, trelastingeniør, vært leder for Søve AS, Ulefoss, nå leder 

av Aven Holmestrand AS. Kjøpt hus på Kleverud, men pendler hjem til bø i helgene. Nevø av 

Magne 

 

Disse er spurt, men har takket nei: 

Kjersti Pedersen 

Rannveig Saaghus 

 

Vår komite har fått i oppdrag å sette opp en prioritert liste til styret. Vi ble enige om å sette opp fem, 

men mener det i første omgang holder å spørre tre. Vi prioritere kvinner og personer fra Hof denne 

gangen. 

 

Vi sitter med en del navn som er foreslått i andre komiteer uten at vi vet bakgrunn eller hvem som er 

aktuelle faddere. Dette til tross for at det ble etterlyst pr epost til komitelederne. Medlemskomiteen 

ønsker at i framtida skal aktuelle reflektanter foreslås av et medlem, men bakgrunnsformasjon og 

hvem som skal være fadder. Elin tar dette opp på et medlemsmøte.  

 

Vi hadde en god runde med forslag på aktuelle kvinner for framtida. Elin noterte disse slik at vi kan 

jobbe videre neste komitemøte. Lista sendes som vedlegg til referatet til medlemskomiteen. 

 

Medlemskomiteen ønsker også en oversikt over medlemmer som har permisjon, samt hva som 

gjøres i forhold til medlemmer som ikke møter. Elin tar dette opp på neste styremøte. 

 

Vedtak: 

Medlemskomiteen foreslår følgende kandidater i prioritert rekkefølge som reflektanter våren 2018: 

1. Torunn Haug (Elin). Praktiserende advokat i Holmestrand, Advokatfirmaet Torunn Haug AS. f 1963 

2. Tom Arne Akerholt. Banksjef. Hof. f 1959. Elin hører med Keith hvem som kan være aktuell fadder. 

3. Arvid Lian (Per Halvor). Hof. f 1946  

4. Tor Kleven (Svein Otto) 

5. Ulf Malm (Hans Anders) 

 

Elin avklarer med presidenten om det er greit å informere alle om at forslag til nye medlemmer skal 

sendes skriftlig til leder i medlemskomiteen. Å foreslå navn må være forpliktende. 

 


